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Markedsrådsmøte 

Medlemsreferat fra markedsrådsmøte 30.11.2023 
Møtested: Pilkington Norge s nye lokaler på Helsfyr, Fredrik Selmersvei 6  
Deltakere: Kai Dysthe Leif Egil Grøtan, Håvard Henriksen, Per Berg Olsen, Robert Peplinski og Anne-Ch 
Braastad 
Ikke til stede: Christian M Nøkling meldt forfall pga sykdom 
 

Tilbakemeldinger på referat fra siste møte  
Ingen tilbakemeldinger på siste referat, dermed godkjent. Det hadde heller ikke kommet inn noen innspill 
fra medlemmene som ble tatt med videre inn i markedsrådet. 
 

Elverum 
Robert Peplinski Managing director - presenterte Elverum  
 60 ansatte på fabrikken 
 4200 m2 
 Turnover, volum, profit, siste investeringer, planer fremover 
 

Resultat Glassfagkjeden FY 23/24 
Totalt sett har Glassfagkjeden ligget under budsjett siden april også når det gjelder antall lev. m2. 

Glassfagkjeden YTD har kjøpt totalt 26 000 m2 mot estimert 28,400 m2.  Mangler ca. 2 470 m2.    

 

Markedsrådet mente dette kunne skyldes følgende: 
 Lav lojalitet 

 Liten salgsorganisasjon, høyt arbeidspress 

 For høy pris på prosjekter. 

 En kombinasjon av pris og leveringstid som resulterer i mindre innkjøp pr. medlem 

 Mindre aktivitet hos de store aktørene – prosjekter lagt på is eller stoppet. 

 Mindre aktivitet hos vindusprodusentene som har resultert i permitteringer. 

 Mye roligere på forbrukermarkedet, medlemmene merker godt nedgangen. 

 

Budsjett Glassfagkjeden FY 23/24 
Totalt budsjett for Glassfagkjeden ligger på NOK 1 865 000 som er basert på medlemskontingent og totalt 

tildelte forsikringsjobber. Så langt i finansåret (Q1 og Q2) er medlemmene fakt. forsikringsjobber for NOK 

412 400. Neste fakt. periode er for oktober, november og desember. 

 

YTD er det benyttet totalt NOK 1 332 349 av budsjettet  

Dvs. at vi har en rest på NOK 589 651. 

 

Posten In4Mo support (Tone) ble diskutert og jeg informerte om at Tone nå er permittert fram til påske. 

Denne avgjørelsen var ikke markedsrådet enig i. Tone`s support er finansiert av In4Mo fee fakt. 

medlemmer basert på antall mottatte forsikringsoppdrag i perioden og skal ikke benyttes til å dekke opp 

for dårlige tall for Glassfagkjeden.  

Markedsrådet var klare på at Annech ikke har kapasitet til å kontrollere eller jobbe så tett med oppfølging 

som Tone har vært. Tones oppgaver er veldig viktige for å sikre god kvalitet på det som leveres i MEPS og 

In4Mo. Mister vi avtalene på forsikring mister Glassfagkjeden en av de største fordelene av å være med i 

kjeden og det vil være vanskelig å rekruttere nye medlemmer. Markedsrådet var enige om at det skal 
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jobbes for å få Tone tilbake fra jan 2024. Annech setter opp et skriv til Robert med begrunnelse hvorfor 

Tone må tilbake på support 2 dager pr. uke.  

Årsmøte 2024 – Polen - TORSDAG 25.01- SØNDAG 28.01.2024 

Til sammen er det 23 glassmesterfirma som er med, totalt 35 personer – Tom E. Simensen, Låssenteret Alta 

har meldt forfall. Siste delbetaling er nå sendt ut 8.12.23 med forfall i januar.  

Det er sendt ut en egen innkalling til de som ikke har meldt seg på turen til Polen for Årsmøte torsdag 25 

januar 2024. Deltageravgiften for Årsmøte torsdag er kr. 1700,- Totalt er det fakt. NOK 35 600 som skal 

dekke møteskost + mat 25.01.24. Her er det nå meldt på 17 stk. firma, 18 personer. 

Følgende er meldt på: Glassmester Hesler, Riis Glass og Fasade, Glassmester Foss, Sagstuen Glass, Larsen 

Glass, Molde Glass-service, Græsdal Glass, GB Stord, System Tre, Nenset Glass, Weseth Glass, Birkeland 

Bruk, AS Vestland Glass & Lås, Glassmester Solbjørg, Tysvær Glass, Glassmester Furulund, Losvik Glass 

Ikke meldt seg på: Kalland Glass.  

Har produsert opp sorte capser med logo på som skal deles ut til alle på torsdag 

Agenda Årsmøte torsdag 25.01-2024 

11:30 – oppmøte lunsj, 12:30 – Møtestart, 15:30 – Møteslutt med mat – Agenda kommer 

16:45 – Felles avreise til Gardemoen med Warszawa som destinasjon 

22:00 – ankomst Warzawa – transfer til hotellet med servering av mat 

Fredag 26.01.2023 

Reise fra hotellet 07:45 – tar omtrent 1,5 til 2 timer, Skyting/Fabrikk besøk fra 10:00 – 12:00 

Lunsj fra 12:00- 14:00, Retur Hotellet kl 16:00, Middag kl. 19:00 - Beerwall The Alchemist 

Lørdag 27.01.2023 

Reise fra Hotel: 09:00-12:30 – aktivitet, https://warsawscenes.com/ Lunch 13:00 – Hard Rock Café 

Resten av dagen til egen disposisjon 

Middag 19:00 - https://podwale25.pl/ 

Søndag 28.01.2023 

10:10 - Retur med Norwegian 

Forsikring    

 

 

 

 

 

 

Totalt er det levert 3279 jobber for perioden jan –november. Dette er en økning på 524 i forhold til samme 

periode 2022.  

IF iverksetting av MEPS 

15. november gikk If Forsikring over til MEPS og det ble avholdt 2 kursdager i regi av MEPS i forbindelse 

med overgangen. Så langt er det tildelt totalt 52 oppdrag fordelt på kjedens medlemmer. 

https://warsawscenes.com/
https://podwale25.pl/
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De fleste av medlemmene tar overgangen på strak arm, men andre trenger litt tettere oppfølging. 

Veldig uheldig at Tone ble permittert i denne perioden da vi ganske akutt hadde hatt behov for hennes 

support. Skal ha et oppfølgingsmøte med IF 20.12.2024 for å summere opp prosessen så langt. 

Nye medlemmer til kjeden 
I løpet av høsten har vi klart å rekruttere 3 nye medlemmer til Glassfagkjeden. 

September – AS Vestland Glass, november – Nenset Glass, Desember Losvik Glass 

Markedsrådet ønsker å bli informert om nye medlemmer før kontrakt skrives. Styrende prinsipper er å lete 

etter nye medlemmer der vi i dag ikke dekker området fra før. Vi jobber med et potensielt nytt medlem 

som kan dekke området fra Mandal og oppover mot Stavanger. Glass og Lås, Flyplassveien Vanse 

Markedsføring – dette er gjort og skal gjøres  
Vi har produsert video basert på TAYA og spørsmålene som vi fikk inn – her var det desidert flest spørsmål 

vedr. Glassrekkverk og på bakgrunn av dette er det satt opp en egen landingsside med FAQ og video. 

For å være helt ærlig har ikke dette gitt oss det vi trodde vi skulle få av trafikk. Tar det opp med Amesto på 

neste møte. Det er også sendt ut to nyhetsbrev i perioden samt skapt to nye blogginnlegg. 

Vi inngår ny kontrakt med Eventyrlig Oppussing for sesongen 2024 – til en kostnad på NOK 20 000 som tas 

fra vårt markedsbudsjett. 

ACB/12.12.2023 

 


